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1. Opening en welkom 

Sijmen schuift vandaag aan om te kijken of hij iets voor de Dorpsraad kan betekenen. Sjoerd en 
Reggy zijn bij hem op bezoek geweest en hebben reeds verteld wat voor taken er vacant zijn. Voor 
Sjoerd is het tevens de eerste vergadering.  

 
2. Agenda, notulen vorig overleg en actielijst: 

• De notulen van vorige vergadering waren niet meegezonden. In de overgang van het bestuur 
en met de openbare vergadering, zijn deze een beetje tussen wal en schip gevallen. Notulen 
zijn in de vergadering vastgesteld.   

 
3. Algemeen 

• Vergaderdata met wijziging vastgesteld. Deze wordt gedeeld met het MFC om de data vast 
te zetten. 

• Samenwerkingsafspraken WDR zijn besproken, evenals het Handboek Kernendemocratie. Er 
is een uiteenzetting gemaaakt over wat de impact is voor de Dorpsraad. In de basis behelst 
het: 

o Contact met gemeente via contactfunctionaris en gebiedsmakelaar. 
o Facilitering van initiatieven m.b.t. participatieontwikkeling middels subsidie aan 

dorpsraad. 
o Aanwezigheid gebiedswethouder bij tenminste één vergadering per jaar. Agenda 4 

weken vooraf te delen en ter beoordeling voor gebiedsmakelaar. 
o Beschikbaarheid van het inwonerspodium bij de raadsvergadering. 
o Doorontwikkeling kernen CV’s. 

• De gebiedsmakelaar heeft aangegeven graag een keer een rondje door het dorp te maken 
met de Dorpsraad om te horen wat er leeft en speelt. Daarbij wordt het gewaardeerd om 
hen uit te nodigen bij officiële openingen/evenementen, om de binding met het dorp te 
verstevigen. 

• Op basis van het kernen CV moet er invulling worden gegeven aan een vervolg hierop. Dat 
kan met het bouwteam, maar kan ook in een nieuwe setting. Dat opstellen van een nieuw 
(beleids)plan kan onder begeleiding van de gemeente. Dit kan een mooi vervolg zijn op Kijk 
Op Beugen 2025 dat eerder is opgesteld. Hier wordt op een later moment verder op 
doorgedacht. 

• Sijmen geeft aan graag plaats te gaan nemen in de Dorpsraad. We zijn blij met deze 
aanvulling! Hij zal de portefeuille Zorg en Welzijn op zich nemen. Reggy zal nog zorgen voor 
een overdrachtsmoment. 

• Het secretariaat dient nog ingevuld te worden. 
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• Voor de portefeuille Sport en Cultuur is de positie vacant. Nog geen kandidaten op het oog. 
Mogelijk een keer een oproep in de Info plaatsen.  

• De website van Beugen.info moet worden bijgewerkt. Nieuwe foto’s plaatsen, 
emailadressen checken.  

• Als Dorpsraad gaan we gebruik maken van iDrive voor de opslag van bestanden.  
• Mailadressen van de dorpsraad moeten worden bijgewerkt op opgeruimd. Sommige 

mailboxen zijn niet in gebruik. De mailboxen zijn ook online te benaderen, onafhankelijk van 
het device. Daarmee kan de oude laptop in principe komen te vervallen 

• Notulen voortaan ook doorsturen naar gebiedsmakelaar en contactfunctionaris.  
• De publicaties voor in de Info worden bundelt, om zodoende eenduidig te publiceren en de 

redactie te ontlasten. 
4. Openbare ruimte 

• Aanleg waterbuffers gaat hard in uitvoering. Vraag is of de beachvolleybalvelden 
meegenomen worden. Er wordt informeert naar de uitvoeringsplannen. 

• Schaakspel agenderen voor WiU. Idee van een dorpsgenoot 
• Er wordt geïnformeerd naar de status van de plannen voor de Hazewinkel en de fietsstraat. 

Indien mogelijk tijdig participeren op de planvorming, mogelijk in samenwerking met 
Dorpsraad Oeffelt.  

5. Jongeren  
• Er is budget vanuit de WiU toegekend om de speeltuintjes een impuls te geven. Hier is reeds 

een werkgroep mee bezig geweest. Contact met de gemeente is erg stroperig/traag. De 
werkgroep is ook niet zo actief. Werkgroep speeltuintjes moet dus nieuw leven ingeblazen 
worden, dit wordt vanuit de dorpsraad opnieuw opgepakt.  

• Er is budget van 25000 euro vanuit de WiU. Dat is echter nog niet afdoende. Vraag is waar 
dit budget op gebaseerd is. Met aanvullende fondsen en creatieve ideeën moet er wel wat 
meer uit te halen zijn. 

• Er is een brief vanuit de gemeente over de organisatie van de kermis. In afwachting van de 
harmonisatie van de regelingen wordt de bestaande regeling voortgezet. De 
kermiswerkgroep krijgt nu 3000 euro en regelt hiervoor zelfstandig de kermis. Ter 
kennisgeving aangenomen. We wachten een vervolg af. 

6. Duurzaamheid 
• Op de oproep voor groene daken zijn tot op heden 12 reacties gekomen. Er is nog geen 

reclame voor gemaakt op social media. Dit willen we nog eerst oppakken. Publicatie wordt 
herhaald in de Info en geplaatst op Facebook. 

• Schoolplein is grotendeels gereed. In overleg met de gemeente is besloten om de voorzijde 
NIET te gaan uitvoeren, omwille van (verkeers)veiligheid. Vraag is op wiens initiatief dit is 
gebeurd en wat de drijfveren zijn. Werkgroep krijgt eind van het jaar een update van school. 

• Maandag 23 januari komt er een Energie Café in het MFC. Henk Roeffen heeft dit geïnitieerd 
als energiecoach. De gemeente voert dit programma uit.  

7. Wonen 
• Geen update van Wonen 

8. Financieel  
• Subsidie kernendemocratie is aangevraagd bij de gemeente. Deze is 2500 euro. Kan worden 

aangewend voor bijvoorbeeld het uitwerken van het Kernen CV, maar ook voor alle andere 
doeleinden die participatie bevorderen. 

9. Rondvraag 
• Geen vragen 


